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Vragen van de leden Bergkamp (D66) en Rebel (PvdA) aan de 
Staatssecretaris van Volksgezondheid, Welzijn en Sport over het bericht dat 
steeds meer jongeren zich met een gameverslaving melden bij 
verslavingsklinieken (ingezonden 20 februari 2014). 

Vraag 1
Kent u het bericht «Veel meer jonge gameverslaafden»?1 

Vraag 2
Wat is uw reactie op het gegeven dat een toenemend aantal jongeren zich 
meldt bij klinieken om af te kicken van hun verslaving, en dat deze jongeren 
jonger en erger verslaafd zijn dan enkele jaren geleden? 

Vraag 3
Wat is bekend over de mogelijke oorzaken en schadelijke gevolgen van 
gameverslaving? Is er naar uw oordeel voldoende bekend over dit probleem, 
of acht u meer onderzoek wenselijk? 

Vraag 4
Wordt gameverslaving erkend als een aandoening, en wordt de behandeling 
hiervan vergoed? 

Vraag 5
Bent u van mening dat het goed is het onderwerp te bespreken met 
betrokken instanties, zoals de game-industrie, verslavingsklinieken en 
onderzoekers in de gezondheidszorg? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 6
Bent u voorts van mening dat meer kan worden gedaan om gameverslaving 
onder jongeren te voorkomen, bijvoorbeeld door meer voorlichting te geven, 
zowel aan jongeren als aan ouders en docenten? Kunt u uw antwoord 
toelichten? 

1 http://nos.nl/artikel/612062-veel-meer-jonge-gameverslaafden.html
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Vraag 7
Zou u het onderwerp willen bespreken met de Staatssecretaris van Onder-
wijs, Cultuur en Wetenschap, om te bezien of scholen een rol kunnen spelen 
in het geven van voorlichting en het (samen met ouders) vroegtijdig 
signaleren van problemen?
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